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Skrivelse om bostadsrätter i stadens regi 
 
Fastighetskontoret förvärvar och förvaltar kontinuerligt bostadsrätter inom Stockholms stad. Med 
hänsyn till detta vill vi framhålla betydelsen av en välfungerande strategi för förvärv och användning 
av dessa bostäder. Bostadsrätter används bland annat för att tillgodose behovet av bostäder för utsatta 
grupper. 
 
Det är av yttersta vikt att förvaltningen av dessa bostadsrätter sker på ett effektivt och hållbart sätt. 
Genom regelbundna utvärderingar och moderniseringsinsatser säkerställs att bostäderna uppfyller 
moderna krav på boendestandard och energieffektivitet. 
 
För att ytterligare klargöra och förbättra hanteringen av bostadsrätter inom staden önskar vi att 
följande frågor besvaras: 
 

1. Vad används de bostadsrätter som Fastighetskontoret ansvarar för till? 
2. Hur ser den nuvarande fördelningen av förvärvade bostadsrätter ut geografiskt inom staden? 
3. Vilka kriterier används för att välja vilka bostadsrätter som ska förvärvas? 
4. Hur utvärderas stadens innehav av bostadsrätter på behoven inom olika delar av staden? 
5. Hur ser samarbetsstrategin med privata aktörer ut och vilka resultat har den hittills gett? 
6. Hur ser samarbetet ut med stadens bolag som tillhandahåller bostäder? 
7. Vilka planer finns för att öka transparensen och medborgarnas insyn i Fastighetskontorets 

arbete med bostadsrätter? 
8. Vilka andra strategiska planer finns kring hanteringen av bostadsrätter inom 

Fastighetskontoret? 
 


